
 
Zápisnica zo zasadnutia Akademického senátu VŠMU  

29. apríla 2022 o 09:30 h 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Forma zasadnutia: Prezenčná 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Hostia:  

doc. Mgr.art. Mária Heinzová, ArtD. – rektorka VŠMU 

Ing. Jana Cibulčíková – kvestorka VŠMU 

Ospravedlnení: Marie Sonia Slaninková, doc. Katarína Mišíková, PhD. 

 

PROGRAM zasadnutia: 

 

1. Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Návrh rozpočtu VŠMU na rok 2022 

2. Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Návrh úpravy organizačnej štruktúry na Rektoráte VŠMU 

3. Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Návrh aktualizácie predpisu Pravidlá pre prípravu, tvorbu 

a posudzovanie podkladov na získanie práv na habilitačné konania a inauguračné konania a návrhu 

na zrušenie habilitačného alebo inauguračného konania na VŠMU ako súčasti Vnútorného systému 

zabezpečovania kvality vzdelávania na VŠMU. 

4. Rôzne 

 
PRÍLOHY:  

• Rozpis dotácie na rok 2022 

• Metodika rozdelenia dotácií pre VŠMU na rok 2022 

• Návrh úpravy organizačnej štruktúry na Rektoráte VŠMU s účinnosťou od 01.09.2022 – (návrh na zriadenie jedného 

pracovného miesta v úväzku 0,5 na Rektoráte VŠMU s označením Tajomník Inštitútu teórie divadla, filmu a hudby s návrhom 

pracovnej náplne.) 

• Pravidlá pre prípravu, tvorbu, schvaľovanie a zrušenie habilitačného a inauguračného konania na VŠMU - (verzia s 

farebne vyznačenými zmenami) 

Predsedníčka AS doc. Lucia Papanetzová, ArtD. (ďalej len „predsedníčka AS“) privítala členov 

AS, nových členov, ktorí boli zvolení na doplňujúcich voľbách do študentskej časti AS VŠMU (Richard 

Maľa a Marie Sonia Slaninková) a hostí doc. M. Heinzovú, ArtD. (ďalej len „rektorka“) a  

Ing. J. Cibulčíkovú (ďalej len „kvestorka“) a oznámila, že senát je uznášaniaschopný.  

Predsedníčka AS navrhla za druhého overovateľa zápisnice Elišku Haluzíkovú a vyzvala členov AS 

aby hlasovali. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 13 

Za:13 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS VŠMU jednomyseľne schválili za druhého overovateľa zápisnice Elišku Haluzíkovú. 

 

Predsedníčka AS vyzvala členov na doplnenie programu. Žiaden z členov AS nemal k programu 

doplňujúce návrhy. Predsedníčka doplnila do bodu 4. Rôzne prerokovanie vyhlásenia volieb na rektora 



VŠMU a prerokovanie Dodatku č. 1 k Štatútu VŠMU. Predsedníčka AS dala následne hlasovať za návrh 

doplnenia programu.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 13 

Za:13 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS VŠMU jednomyseľne schválili doplnený program zasadnutia AS nasledovne: 

Bod č. 4 Rôzne 

a) Prerokovanie vyhlásenia volieb na rektora VŠMU 

b) Prerokovanie Dodatku č. 1 k Štatútu VŠMU 

 

 

K bodu 1 

Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Návrh rozpočtu VŠMU na rok 2022 

 

Predsedníčka AS požiadala kvestorku, aby členom AS podala informácie k predkladanému materiálu.  

Rektorka v úvode požiadala o slovo, senátorom poďakovala za početnú účasť, vyjadrila nádej, že 

rokovania AS budú konštruktívne a úspešné a zaželala členom senátu v ich práci veľa trpezlivosti.  

Z finančného hľadiska je rok 2022 poznačený poklesom dotácie pre VŠ o cca 27 mil. eur. Už v roku 

2021 bola dotácia pre vysoké školy výrazne nižšia, a tento trend bude pokračovať aj v nasledujúcom 

období. Kým v roku 2021 dotácia určená pre VŠMU poklesla o vyše 1 mil. eur, v  roku 2022 je VŠMU 

jedna zo šiestich  škôl, ktorej rozpočet medziročne stúpol. Rozpočet na rok 2022, ktorý pripravila 

kvestorka podľa Metodiky rozpisu dotácie MŠ a podľa vnútornej  metodiky VŠMU, sa pre niektoré 

pracoviská alebo fakulty v určitých ukazovateľoch ukazuje priaznivejší a pre niektoré menej priaznivý. 

Rektorka však AS ubezpečila, že rektorát spoločne s dekanmi fakúlt budú hľadať riešenia na 

zabezpečenie fungovania fakúlt.  

Rektorka zdôraznila, že v rozpise dotácie je významné zníženie v oblasti osobných výdavkov, pokiaľ 

škola v tejto oblasti nevykoná šetriace opatrenia, finančné prostriedky z rezervných fondov môžu rýchlo 

poklesnúť. Tiež upozornila na zvyšujúce sa ceny energií, ktoré škole odčerpávajú výrazne vysoké 

finančné položky.  

Na záver rektorka informovala, že jedna verzia návrhu rozpočtu na rok 2022 bola predložená na 

zasadnutí Kolégia rektorky VŠMU, na ktorom dvaja z troch dekanov nesúhlasili s návrhom a predniesli 

pripomienky. Kvestorka následne po konzultácii s rektorkou pripomienky zobrali do úvahy, kvestorka 

pripravila aktualizovanú verziu návrhu rozpočtu, ktorú akceptovali aj dekani a je predmetom rokovania 

AS VŠMU. Rektorka odovzdala následne slovo kvestorke. 

 

Kvestorka na úvod oboznámila členov AS s používanými skratkami v návrhu rozpočtu, vysvetlila 

spôsob rozpisu dotácie MŠVVaŠ a naň nadväzujúci rozpis na jednotlivé fakulty a pracoviská VŠMU. 

Kvestorka upozornila na jedno z dôležitých kritérií pri rozpise dotácie, v rámci dotácie na výskumnú, 

vývojovú alebo umeleckú činnosť sa znížila váha, ktorou je zohľadňované hodnotenie tvorivej činnosti 

v poslednej komplexnej akreditácii činností vysokých škôl na 30 % príslušnej alokácie a zvyšná časť 

(70 % alokácie) sa rozpísala účelovo podľa excelentného výkonu v súlade s Prílohou č. 8 tejto metodiky.  

Na základe uplatnenia tohto kritéria VŠMU dostala dotáciu vo výške 590 650 €, ktorá bola rozpočítaná 

na fakulty -  vo výške 431 155 € pre HTF a 159 495 € pre DF. FTF podľa postupu hodnotenia MŠVVaŠ 

excelentnosť v minulom roku nedosiahla. Dôvodom sú skrátené úväzky pedagogických a umeleckých 

pracovníkov, ktoré sa do podkladov pre výpočet dotácie nepočítajú. Na FTF síce počet umeleckých 

výkonov medziročne vzrástol, avšak kvôli uvedeným úväzkom od MŠVVaŠ finančné prostriedky 

fakulta nedostala.  

 



Kvestorka ďalej informovala, že na zahraničné mobility bolo v roku 2022 pridelených viac finančných 

prostriedkov. Za pozitívne považuje, že rozpisu sa už nedotkla korekcia MŠVVaŠ z minulého roka, 

a teda nedošlo k ďalšiemu kráteniu dotácie. Na rozpočet však nepriaznivo pôsobí  krátenie prostriedkov  

na mzdy o 350 000 €. 

 

K prvému predkladanému návrhu rozpisu dotácie na kolégiu rektorky dekani fakúlt vzniesli 

pripomienky. Upozornili na to, že je náročné zabezpečiť kvalitný vzdelávací proces a umeleckú činnosť 

študentov z pridelenej dotácie. Fakultám preto boli z prostriedkov prevádzky vyčlenené prostriedky vo 

výške 30.000,- a boli  rozdelené rovnakým dielom fakultám na zabezpečenie bežnej údržby. Vzhľadom 

na odčerpanie odpisov  budov vo výške ¼ výšky odpisu za rok každej fakulte (vedené na rektoráte) 

a nepriaznivú finančnú situáciu na fakultách, bude  príslušná čiastka, ktorá vstupuje do fondu 

reprodukcie z odpisu budov za rok 2021, poskytnutá pre potreby fakúlt na dofinancovanie potrieb 

hradených z Fondu reprodukcie.  Ide o 53 tis. pre každú fakultu. Kvestorka tým teda zohľadnila 

deklarovaný záujem dekanov zabezpečiť kvalitný vzdelávací proces (z dôvodu krátenia dotácie zo strany 

ministerstva) na úkor šetrenia prostriedkov na stavbu.  

 

Kvestorka tiež informovala, že za rok 2021 škola dosiahla hospodársky výsledok stratu vo výške  

202 000 € - konkrétne rozpočítaná na fakulty: DF: 55 000 €, FTF: 365 000 € a HTF 36 000€. Rektorát 

síce dosiahol zisk 254 000 €, ale ten vyplýva jednak zo šetrenia na mzdách vo výške takmer 100.000,- eur 

vzhľadom na dlhodobé PN 4 pracovníkov, neobsadené miesto prorektora, zníženie výšky úväzkov 

upratovačiek (úspora dvoch miest) a neobsadené miesto údržbára. Všetky úspory, ktoré Rektorát VŠMU 

dosiahne, t. j. aj úsporu na mzdách pracovníkov rektorátu, odkladá na rezervný fond, z ktorého VŠMU 

plánuje použiť financie na stavbu novej budovy na Svoradovej ul.  

 

Kvestorka upozornila, že je dôležité zamerať sa na to, aké ukazovatele vplývajú na dotáciu na 

jednotlivých fakultách; počty študentov, publikačná činnosť, umelecká činnosť, granty a mobility a pod.  

Zdôraznila tiež, že jednotlivé fakulty musia optimalizovať náklady, efektívne narábať s finančnými 

prostriedkami a zamyslieť sa, kde je potrebné šetriť.  

Kvestorka v závere  požiadala o schválenie investičných akcií  pre rektorát súčasne s rozpočtom  pre rok 

2022  v nasledovnom členení:  

1) Projekt zelená zelenej VŠMU 270.000,-  

2) Klimatizácia   rektorát    11.000,-  

3) Vybudovanie bezpečnostného systému parkovisko   35.000,- eur 
 

Následne dala členom AS priestor na otázky. 

 

- MDDr. R. Paulech – požiadal o informáciu k zostatku finančných prostriedkov na Reprodukčnom 

a Rezervnom fonde rektorátu. 

- Kvestorka informovala, že k 1.4.2022  je na rezervnom fonde po odpočítaní  dohodnutého prídelu 

z rektorátu vo výške  53 tis. na každú fakultu ( 159 tis. spolu )  1.334.158 €. Na  fonde reprodukcie na 

rektoráte je k 1.4. 2022 stav 404 303 eur. So zaúčtovanou výškou odpisov za rok 2021 vo výške 

254 011,- eur je reprodukčný fond vo výške 658 318 eur. 

 

- Mgr. V. Slaninka požiadal o vysvetlenie kritérií na uznanie excelentnosti a vyjadril názor, že ak 

pedagóg pracuje na plný úväzok, nie je možné aby rovnako na plný úväzok naplnil kritéria excelentnosti. 

FTF preto nemôže byť považovaná za súčasť VŠMU, ktorá produkuje straty. Pripomenul, že proces 

zabezpečovania umeleckých aktivít pri filmovej produkcii odčerpáva výrazne viac finančných 

prostriedkov ako iným umeleckým aktivitám. Je potrebné aby táto skutočnosť bola v rozpočte FTF 

zohľadnená. 

- Rektorka reagovala, že každá fakulta má svoje špecifiká, nie len na VŠMU ale aj na iných VŠ. Cieľom 

rozdelenia účelových finančných prostriedkov podľa excelentnosti je podporiť excelentné pracoviská 

verejných vysokých škôl. Pri výpočtoch sa vychádzalo z prílohy č. 8 Metodiky rozpisu dotácie, v ktorej 



sú uvedené indikátory, ktoré sa použili na identifikáciu excelentných súčastí. Rektorka upozornila, že 

VŠMU nemôže zasahovať do spôsobu prepočítavania a ani ho meniť.  

- Kvestorka informovala, že Metodika rozpisu dotácie bola niekoľkokrát prerokovaná 

a pripomienkovaná aj na Klube kvestorov, pripomienky však Ministerstvom neboli akceptované.  

Mgr. V. Slaninku ubezpečila, že FTF nie je považovaná za súčasť VŠMU, ktorá by škole spôsobovala 

stratu. Má za to, že fakulta dosahuje kvalitné výsledky, avšak fakulta by mala prehodnotiť počet 

tvorivých zamestnancov na ustanovený týždenný pracovný čas a starostlivo zvažovať využívanie 

finančných prostriedkov. 

K téme následne prebehla krátka diskusia.  

 

- Mgr. art. Denis Farkaš poďakoval rektorke aj kvestorke za podrobné vysvetlenie k návrhu rozpisu 

dotácie. Požiadal o informáciu, či rozpočet zahŕňa aj mzdy takých prac. miest, ktoré nie sú v súčasnosti 

obsadené. 

- Kvestorka informovala, že pri rozpise miezd v rozpočte sa berie do úvahy reálny stav obsadených miest. 

Informovala tiež, že z MŠVVaŠ sa ešte očakávajú fin. prostriedky k valorizácii, ide o valorizáciu 

v zmysle Vyššej KZ od 1.júla 2022 vo výške 3 %. 

- Mgr. Zuzana Mojžišová, PhD. sa informovala, či škola platí odvody aj za zamestnancov, ktorí majú 

úväzok 0,5. 

- Kvestorka potvrdila, že aj pri nižších úväzkoch škola platí odvody.  

- doc. Ing. arch. Mgr. art. Ján Ptačin, ArtD. vyjadril názor, že prostriedky z rezervného fondu by mali 

byť použité aspoň na začatie realizovania stavby na Svoradovej ul., pretože peniaze na fonde strácajú 

hodnotu.   

- Kvestorka reagovala, že Projekt pre územné rozhodnutie bol v pláne na tento rok (v hodnote 150 tisíc 

eur), avšak na základe požiadaviek dvoch dekanov bolo uprednostnené použitie fin. prostriedkov na 

vzdelávanie a umeleckú činnosť, a aktivity spojené s dostavbou boli zatiaľ pozastavené. Škola sa bude 

k dostavbe uchádzať aj o dotácie z MŠVVaŠ. Peniaze z fondov škola nemôže investovať inak, 

podliehajú pravidlám Štátnej pokladnice. 

- MDDr. Radoslav Paulech sa zaujímal, či môžu byť peniaze z RF rektorátu použité napríklad na pomoc 

FTF, keďže v hospodárskom výsledku vyšla ako fakulta s najvyššou stratou a rovnako vykazuje 

najvyššie náklady na umeleckú činnosť. Požiadal kvestorku o návrhy ako by mohla fakulta 

optimalizovať náklady. 

- Kvestorka vyjadrila ochotu spolupracovať s fakultou, upozornila však, že za náklady a výnosy fakulty 

v plnom rozsahu zodpovedá tajomník fakulty. Fakulty musia sami dozerať na účelné čerpanie 

prostriedkov. Rektorát môže v prípade nepriaznivých fin. podmienok fakultám pomôcť. Nedá sa to však 

praktizovať dlhodobo.  

- Rektorka ubezpečila, že každá fakulta mala v niektorých rokoch finančnú situáciu lepšiu, v niektorých 

horšiu, závisí to od rôznych faktorov (pohyblivý počet študentov, kvalita a množstvo umeleckých 

výstupov, grantová úspešnosť atď.). V záujme školy je fakultám v prípade nepriaznivej finančnej 

situácie pomôcť. Preto VŠMU napr. uplatňuje už niekoľko rokov vnútornú metodiku prerozdelenia 

financií v oblasti umeleckej činnosti. 

- Richard Maľa sa informoval, či sa zisk fakulty presúva do RF fakulty. Kvestorka jeho slová potvrdila. 

 

Predsedníčka  poďakovala za výklad k Návrhu rozpisu dotácie a vyzvala členov AS aby hlasovali. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 14  
(pozn.: na zasadnutie sa dostavila Ivana Zvaríková) 
Za:13 

Proti:0 

Zdržali sa:1 

 

Členovia AS VŠMU schválil Návrh rozpisu dotácie na rok 2022.  

  



 

K bodu 2 

Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Návrh úpravy organizačnej štruktúry na Rektoráte VŠMU 

 

Rektorka v krátkosti predstavila návrh na zriadenie jedného pracovného miesta v úväzku 0,5 na 

Rektoráte VŠMU s označením Tajomník Inštitútu teórie divadla, filmu a hudby s návrhom pracovnej 

náplne. Na VŠMU vzniklo nové pracovisko s celoškolskou pôsobnosťou – Inštitút teórie divadla, filmu 

a hudby, ktoré zastrešuje 4 študijné plány, ktoré sú vedecky zamerané (Divadelné štúdia, Filmové štúdia, 

Teória hudby a Dramaturgia a manažment hudby.) Študijný program Teória divadla, filmu a hudby  bude 

figurovať pod týmto Inštitútom. Výučba bude realizovaná od 1.9.2022. Jednotlivé pracoviská mali 

požiadavku na zabezpečenie tajomníka, ktorý by zastrešoval bežnú administratívnu agendu, ktorá je 

spojená s realizovaním tohto programu. Kolégium rektora a vedenie VŠMU schválilo takúto pozíciu vo 

výške úväzku 0,5. Pôsobisko tajomníka bude na rektoráte a bude k dispozícií všetkým trom katedrám, 

ktoré budú program uskutočňovať.  

 

- doc. Katarína Šafaříková, ArtD. sa informovala, či má Inštitút už konkrétnu predstavu, kto bude túto 

funkciu zastávať.  

- Rektorka informovala, že by malo ísť o kandidáta z interného prostredia, ktorý má blízko k umeniu, 

resp. vedám o umení a ktorý sa orientuje v procesoch prebiehajúcich na škole. prof. M. Štefková, PhD. 

už avizovala typy na kandidátov. 

 

Predsedníčka AS poďakovala rektorke za informácie a vyzvala členov k pripomienkovaniu. Nikto 

z prítomných členov AS nemal k predkladanému dokumentu pripomienky.  

 

Predsedníčka AS dala hlasovať za Návrh úpravy organizačnej štruktúry na Rektoráte VŠMU. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 14  

Za:13 

Proti:0 

Zdržali sa:1 

 

Členovia AS VŠMU schválili Návrh úpravy organizačnej štruktúry na Rektoráte VŠMU. 

 

 

K bodu 3 

Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Návrh aktualizácie predpisu Pravidlá pre prípravu, tvorbu 

a posudzovanie podkladov na získanie práv na habilitačné konania a inauguračné konania a návrhu 

na zrušenie habilitačného alebo inauguračného konania na VŠMU ako súčasti Vnútorného systému 

zabezpečovania kvality vzdelávania na VŠMU. 

 

Rektorka informovala, že ide len o formálne úpravy v dokumente, o zmenu procesu schvaľovania 

podkladov HaI. Keďže všetky predpisy Vnútorného systému zabezpečenia kvality vzdelávania na 

VŠMU finálne schvaľovala VUR VŠMU, a podľa zákona o VŠ schvaľuje kritériá na získanie titulu 

docent a kritériá na získanie titulu profesor, logicky by mala finálne schvaľovať aj podklady k HaI 

konaniu po ich prerokovaní Radou kvality, t.z. najprv podklady schváli Rada kvality a až potom VUR 

VŠMU.  

 

Predsedníčka AS poďakovala rektorke za informácie a vyzvala členov k pripomienkovaniu. Nikto 

z prítomných členov AS nemal k predkladanému dokumentu pripomienky. Predsedníčka AS dala 

následne a hlasovať za Návrh aktualizácie predkladaného predpisu. 

 

Hlasovanie: 



Počet prítomných členov: 14  

Za:14 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS VŠMU jednomyseľne schválili Návrh aktualizácie predpisu Pravidlá pre prípravu, 

tvorbu a posudzovanie podkladov na získanie práv na habilitačné konania a inauguračné konania a 

návrhu na zrušenie habilitačného alebo inauguračného konania na VŠMU ako súčasti Vnútorného 

systému zabezpečovania kvality vzdelávania na VŠMU. 

 

 

K bodu 4 

Rôzne 

 

a) Prerokovanie vyhlásenia volieb na rektora VŠMU 
(pozn.: rektorka sa prerokovania nezúčastnila) 

 

Predsedníčka požiadala členov AS aby hlasovali o súhlase vypísania volieb rektora do 30.04.2022. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 14  

Za:14 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS jednomyseľne súhlasili s vypísaním volieb na rektora do 30.04.2022 

 

 

Predsedníčka AS vyzvala členov AS aby zvolili členov Volebnej komisie. Senátori po spoločnej dohode 

hlasovali za nasledujúce zloženie Volebnej komisie:  
 

doc. Ľuboš Bernáth, ArtD. (za zamestnaneckú časť akademickej obce VŠMU), 

Mgr. art. Denis Farkaš (za zamestnaneckú časť akademickej obce VŠMU), 

Mgr. Zuzana Mojžišová, PhD. (za zamestnaneckú časť akademickej obce VŠMU), 

Ing. PhDr. Igor Václav, PhD. (za zamestnaneckú časť akademickej obce VŠMU), 

Ivana Zvaríková (za študentskú časť akademickej obce VŠMU), 

Filip Šandala (za študentskú časť akademickej obce VŠMU), 

MDDr. Radoslav Paulech (za študentskú časť akademickej obce VŠMU), 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 14  

Za:14 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS jednomyseľne schválili Volebnú komisiu na voľbu rektora VŠMU. 

 

Predsedníčka AS oboznámila senátorov s ďalšími krokmi, ktoré po vyhlásení volieb budú nasledovať.  

 

Písomný návrh na kandidáta na rektora VŠMU možno vhodiť v zalepenej obálke s označením 

„VOLEBNEJ KOMISII PRE VOĽBU KANDIDÁTA NA REKTORA VŠMU – NEOTVÁRAŤ“ do 

schránky nachádzajúcej sa na sekretariáte rektora VŠMU na Ventúrskej 3 v Bratislave v pracovných 

dňoch v čase od 9.00 do 12.00.  



 

Dňa 10. februára 2023 o 10.00 hod. sa uskutoční zasadnutie volebnej komisie pre voľbu kandidáta na 

rektora VŠMU, na ktorom volebná komisia otvorí zalepené obálky s označením „VOLEBNEJ KOMISII 

PRE VOĽBU KANDIDÁTA NA REKTORA VŠMU – NEOTVÁRAŤ“ a skontroluje úplnosť 

predložených návrhov.  

Kandidáti na rektora VŠMU sa predstavia akademickej obci VŠMU dňa 20. februára 2023  

od 9.00 hod.  

Voľba kandidáta na rektora VŠMU sa uskutoční na osobitnom zasadnutí AS VŠMU, ktoré sa bude konať 

v dňa 6. marca 2023. 

__________________________________________________________________________________ 

 

b) Prerokovanie Dodatku č. 1 k Štatútu VŠMU 

 

Predsedníčka prizvala na zasadnutie rektorku, ktorá členov AS oboznámila s úpravami, ktoré je potrebné 

zaniesť do Štatútu VŠMU z dôvodu prijatej novely zákona.  

 

Rektorka informovala členov AS o aktuálnom znení § 40 novelizovaného zákona. Správna rada verejnej 

vysokej školy má najmenej päť členov; počet členov správnej rady verejnej vysokej školy určí štatút 

verejnej vysokej školy tak, aby zodpovedal najmenej jednej štvrtine počtu členov akademického senátu 

verejnej vysokej školy a aby bol nepárny. 

AS VŠMU má aktuálne 16 členov, teda Správna rada VŠMU by mala mať najmenej 5 členov.  

Podľa prechodného ustanovenia (§ 113a1, odsek 11) minister školstva vymenuje a AS VŠMU zvolí do 

30. novembra 2022 príslušný počet členov Správnej rady v zložení podľa ustanovení novely zákona.  

 

Aby sa proces voľby členov Správnej rady VŠMU podarilo zrealizovať do požadovaného dátumu, 

rektorka predložila AS návrh  Dodatku č.1 k Štatútu VŠMU, ktorý upravuje počet členov Správnej rady 

VŠMU ako aj počet členov Správnej rady VŠMU, ktorých volí študentská časť AS VŠMU.   

Rektorka ďalej informovala, že návrhy kandidátov na členov správnej rady verejnej vysokej školy 

predkladajú akademickému senátu verejnej vysokej školy a ministrovi školstva právnické osoby 

zapísané do registra mimovládnych neziskových organizácií, obce, samosprávne kraje, Slovenská 

akadémia vied, verejné výskumné inštitúcie a ďalšie právnické osoby, ktoré sú držiteľmi osvedčenia 

o spôsobilosti vykonávať výskum a vývoj okrem vysokých škôl, reprezentatívne združenia 

zamestnávateľov, múzeá, galérie a divadlá.  

Ďalej informovala AS o postupe voľby členov Správnej rady podľa novely zákona o VŠ.  

K téme prebehla krátka diskusia, z ktorej vzišiel návrh, aby Správna rada VŠMU mala 7 členov (oproti 

navrhovaným 5 členom). Predsedníčka AS dala o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 12 
(Pozn.: zo zasadnutia odišla Mgr. Zuzana Mojžišová, PhD. a Mgr. Vladimír Slaninka)  

Za:11 

Proti:0 

Zdržali sa:1 

 

Členovia AS schválili Dodatok č. 1 k Štatútu VŠMU s upraveným počtom členov Správnej rady na 7. 

 

Vyhotovila:  Mgr. Eva Hocková 

 

Overili:   

Doc. Lucia Papanetzová, ArtD. – predsedníčka AS 

Eliška Haluzíková  

 

V Bratislave, 29. apríla 2022    



 


